
Bestyrelsens beretning 
ved den ordinære generalforsamling torsdag d. 17. juni 2021

Møder
Grundet covid 19, har der kun været afholdt to bestyrelsesmøder siden sidste generalforsamling.

12.11.2020
Bestyrelsen lavede gennemgang af betalingerne, da der var noget, der ikke stemte.

Det blev diskuteret, om der skulle kommunikeres mere ud omkring overdragelsen af Humlebiens 
arealer til GF2. Der var enighed om, at det ikke var nødvendigt. Det blev besluttet at Kasper står for
at rapportere elforbrug til elforsyningsselskabet for det tidligere Humlebiens vejbelysning. 

Der blev diskuteret Alternativer til Mand&Bil. Det blev besluttet at fortsætte med mand og bil, da 
priserne ikke er ændret væsentligt siden det oprindelige tilbud. 

Alternativer til revisionsselskabet Ernst&Young blev ligeledes diskuteret. Det blev besluttede at 
udskyde en større undersøgelse af priser hos andre revisionsselskaber til et senere tidspunkt.

Referatet fra generalforsamlingen 2020 var ikke blevet underskrevet. Det blev derfor gjort.

22.04.2021

Bestyrelsen havde modtaget en henvendelse fra en beboer i HD Ejendomme (Heimstaden) omkring 
ønske om at anlægge krolfbane på græsarealet ved "ringborgen". Bestyrelsen mente ikke, at det var 
en god idé, og kunne derfor ikke bakke op om ønsket.

Bestyrelsen havde modtaget en henvendelse fra en beboer, der er nabo til "naturgrunden" (matr. 
15e) med ønske om at drifte arealet på matrikel 15e mere ekstensivt, således at der kun slåes på 
arealet 1-2 gange årligt. Baggrunden for ønsket var Odense Kommunes biodiversitetsstrategi, hvor 
kommunen har tilmeldt sig konkurrencen "DKVILD - om at blive Danmarks vildeste kommune". 
 
Det blev besluttet at støtte forslaget, men det har senere vist sig, at Mand&Bil med sit nuværende 
udstyr ikke kan klippe græsset, hvis det bliver for langt. Der må derfor være vild by andre steder 
end på vores "naturgrund".

Mand & bil's priser blev diskuteret nok en gang, og det blev besluttet at formanden samler diverse 
tilbud fra Mand&Bil i en samlet oversigt, således, at vi har et bedre overblik, hvis vi ønsker at sende
opgaven ud i nyt udbud på et senere tidspunkt.

Generalforsamlingen 2021 blev planlagt.

Snerydning
For første gang i foreningens historie (tror jeg) har vi haft behov for at gøre brug af en 
snerydningtjeneste. Sneen kom uventet. Formanden og kasseren cyklede rundt i området, og fik styr
på hvor der skulle ryddes. Herefter blev Syrengården hyret til at rydde sne og salte.

Betalinger
Ligesom tidligere år har vi haft store problemer med at få styr på betalingerne. Formanden og 
kasseren mødtes nok en gang efter sidste bestyrelsesmøde for at få styr på betaloingerne. Det viste 
sig, at der stadig var manglende betalinger. Opkrævning af de manglende betalinger vil blive sendt 



ud sammen med dette års opkrævninger.

Her skal følge en opfordring til, at man skriver sin adresse som besked på betalingen, hvis man er 
privatperson, og foreningens navn, hvis man er en forening, udlejningsvirksomhed etc. Det vil gøre 
det nemmere at identificere betalinegrne.   

Henvendelser
Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra en beboer på Hvenekildehaven, der ønsker at få lukket 
revnerne i asfalten. Det har vi ikke nået at behandle på bestyrelsesmøde endnu.

Formand i GF2

Bo René Madsen


